



AeroPro™ Barrier

Disposable Sleeve for use with AeroPro™ Cordless Prophy System

Directions for Use

Indications for use:

Premier® AeroPro™ Barrier sleeves are to serve as a protectant barrier for use with the AeroPro™ Cordless Prophy System. This device is non-sterile and is intended for single patient use only. The AeroPro Barrier sleeve is designed to protect the motor component from debris and bio burden.

Contraindications:

Single use only – discard after use

Precautions:

DO NOT install the outer sheath onto the motor component without using an AeroPro Barrier sleeve. ***The barrier sleeve is placed between the AeroPro motor component and the outer sheath. DO NOT place the barrier sleeve over the outer sheath. The outer sheath should be sterilized after each use.***

This polyethylene barrier does not replace cleaning and disinfection of the AeroPro system and its components. Follow the infection control procedures for each component after each patient as detailed in the AeroPro Cordless Prophy System's Directions For Use.

Directions for use:

1. Insert the AeroPro motor component into the AeroPro barrier sleeve. Ensure that the nose of the motor is all the way to the end of the barrier sleeve.
2. Place the AeroPro outer sheath over the barrier sleeve and onto the motor component and push together until locked into the proper positioning.

REF 5500530

Premier® Dental Products Company

1710 Romano Drive, Plymouth Meeting, PA 19462 U.S.A.

(610) 239-6000 • www.premusa.com • E-mail: dentalinfo@premusa.com



AeroPro™ Barrier

Gaines à usage unique pour utilisation avec le système a prophylaxie sans fil AeroPro™

Mode d'emploi

Mode d'emploi:

Les gaines de protection Premier® AeroPro™ sont conçues comme barrière de protection à utiliser avec le système de prophylaxie sans fil AeroPro. Cet appareil n'est pas stérile et il est prévu pour un usage unique. La gaine de protection AeroPro a été conçue pour protéger les composants du moteur contre les débris et la charge microbienne.

Contre-indications:

À usage unique seulement – jeter après utilisation

Précautions:

NE PAS installer l'enveloppe externe sur les composants du moteur sans gaine de protection AeroPro. ***La gaine de protection doit être placée entre les composants du moteur et l'enveloppe externe de l'AeroPro. NE PAS installer la gaine de protection par-dessus l'enveloppe externe. L'enveloppe externe doit être stérilisée après chaque utilisation.***

Cette barrière de polyéthylène ne remplace pas le nettoyage et la désinfection du système AeroPro et de ses composants. Effectuez les procédures de prévention des infections pour tous les composants après chacun des patients, telles qu'indiquées dans le mode d'emploi du système de prophylaxie sans fil AeroPro.

Mode d'emploi:

1. Insérez les composants du moteur AeroPro dans la gaine de protection AeroPro. Assurez-vous que le nez du moteur est inséré jusqu'au fond de la gaine de protection.
2. Placez l'enveloppe externe de l'AeroPro par-dessus la gaine et sur les composants du moteur, puis poussez-les l'un contre l'autre jusqu'à ce qu'ils soient verrouillés en place.

REF 5500530

Premier® Dental Products Company

1710 Romano Drive, Plymouth Meeting, PA 19462 U.S.A.

(610) 239-6000 • www.premusa.com • E-mail: dentalinfo@premusa.com